
Naziv sjednice: 16. (elektroniika) sjednica Upravnoga vije6a Agencije za strukovno obrazovanje
i obrazovanje odraslih

VRSTA DOKUMENTA VRIJEME
ODRZAVANJA MJESTO ODRZAVANJA

ZAPISNIK

30. srpnja 2021 . godine,
s podetkom

izj aSnj avanj a u 9:00 i
zavrietkom u 12:00 sati

ELEKTRONI.KA SJEDNICA

S.IEDNICU SAZVAO: Ivan Simuni6, predsj ednik UV-a

VRSTA SJEDNICE: 16. (elekhonidka) sjednica Upravnoga vije6a Agencije za
strukovno obrazovanje i obrazovanje odraslih

PRET)SJEDATEL.I: Ivan Simunid

ZAPISNICARKAI Suzana Paponja

NAZOCNI:

Ivan Simuni6 Mile Zivdii, prof., ravnatelj

dr. sc. Valentina Kirinii Suzana Paponja, prof., nadelnica Ureda ravnatelja

dr. sc. Marko Ko5idek

Andrej a Uroii Landekii

Anita Tomii

Prijedlog dnevnoga reda

1. Usvajanje zapisnika s 15. (elektronidke) sjednice UV-a ASOO-a
2. Davanje suglasnosti na prijedlog Statuta o izrnjenama i dopunama Statuta Agencije za

strukovno obrazovanje i obrazovanje odraslih
3. Razno

Upravno vijede je jednoglasno usvojilo prijedlog dnevnoga reda.
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NISU NAZOCNI:



TOEKA DNEVNOGA REDA
UVODNIEAR/KA

1. Usvajanje Zapisnika s 15. (elektronidke) sjednice UV-a
ASOO-a

RASPRAVA Dr. sc. Ko5idek oditovao se kako slijedi: Suglasan sam sa zapisnikam 15. sjednice.
Smatram da u ovoj formi dobro ilustrira tijek rasprave oko izmjena Statuta koja sad
traje vet 3 sjednice.
Ostali dlanovi nisu imali dodatnih komentara osim davanja suglasnosti na ovu
todku.

ZAKLJU.CI Upravno vijede je jednoglasno usvojilo Zapisnik s 15. (elektroniike) sjednice
UV-a.

TO.KA DNEVNOGA REDA UVODNIEAR/KA
2. Davanje suglasnosti na prijedlog Statuta o izmjenama i dopunama
Statuta Agencije za strukovno obrazovanje i obrazovanje odraslih Mile Zivdi6, ravnatelj

R ASPRA VA Pri slanju Poziva na 16. (elektronidku) sjednicu UV-a u tijelu poruke poslan je
sljede6i tekst obrazloienja vezan tz ovu todku dnevnoga reda:

Poilot'qni ilanovi UV-a AS()O-a.

nastovno na zadnje ahivnosti i sjednice Uprovnoga vijeta Agencije, a radi donoienja
Staluta o izmjenama i dopunama Statuta Agencije za slrukovno obrazovanje i
obrazovanje odraslih te Pravilnika o izmjenama i dopunamo Pravilnika o ustrojstvu i
sislematizctciji radnih mjesta, u nostovku Yam dostavljamo obrazloienje dosadainjih
koraka u ishodenju potrebnih prethodnih suglasnosti l,linistorsna znanosti i
ohrazovania. Ukratko, do sada smo jedino dobili Oiitovanie (dostavljqmo go u
privitku) na prijedlog Statula iz kojeg se vidi da nas se traie izmjene koje se jedino
odnose nq uujete koje mora ispunjavati kandidut zo ravnatelja Agencije.
Napominjemo joi jednom da su navedeni uujeti ostali iz prethodnoga Statuta na kaji
je Agencija ishodila suglasnosl 2017. godine.
U isto vrijeme, na temelju usmenih uputo (dobivenih na sastancima i teleJbnskim
razgovorima) doradili smo i lzmjene i dopune Pravilnika o sistemotizaciji te ih
parolelno poslali na izdavanje prethodne suglasnosti. Medutim. pokazalo se
naknadno da te Prijedlog Pravilnika zahtijevati vete ispravke (najvetim dijelom
vezane uz uujele za pojedina radna mjesla) te da te za to lrehati viie vremeno od
oiekivanoga.
Sloga je sugestija, dobivena usmeno iz Ministorstva, da se najprije ide u doradu
Slatuta, ishodenje prethodne suglasnosti Ministarstya, donoienje Statuta od strane
Upravnoga vijeta, a tek potom na ishotlenje prethodne suglasnosti na pravilnik.
Zbog gore navedenih razloga, a u dogovoru s predsjednikom [Jpratnoga vijeta
Agencije, pristupili smo naknadnim izmjenama Statuta i unijeli sugerirane promjene.
Smatramo vaZnim naglasiti da smo dio sugestia vezonih za ,,stuku" odnosno ,,vrstu
obrazovanja" primijenili na naiin da smo odluiili izbctciti taj uujet jer smalramo da
.ie nepolrebno ograniiavati vrstu obrazovanja koju je potrebna za mjeslo ravnotelja

Prijedlog Stotuta o izmjenama i
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ncije. Sve ostale su. eslije smo unijeli u



Dr. sc. KoSidek je dao sljede6i komentar: S obzirom na to da je za donoSenje
Stotuta potrebna plethodna suglasnost Ministarstva, a Minislarsno nam 

-je

uujetovalo suglasnost izmjenom uujeta kaje treba zadovoljiti ravnatelj Agenciie,
slslas-an sam s priiedlogom izmiena statuta. Takoiler se slaiem da-se 

"izmjina

P_ravilnika, buduti da zahtijeva viie vremena i rada na detaljima, ostavi za kasniie, a
statut donese kako bi Agencija mogla obavljati zadatkc koje je dobila izmjinom
zal<ona.

ostali dlanovi uV-a nisu imali dodatnih komentara osim davanja suglasnosti na
ovu todku.

dopunama Statuta Agencije zo struko
Vam ialjemo u privitku.

vno obrazovonje i obrazovanje odraslih, a koji

UVODNI.AR/KA

UV-a

Simuni6

ZA K L,I T] CI Upravno vij
i dopunama
za slanje na

TO.KA DNEVNOGA REDA

3. Razno

IIA SPRA VA Nije bilo rasprave po ovoj todki.
ZA K L.I T] CI

Sjednica UV-a je zavr5ila u 10:37 sati,

KLASA: 023-08i I 9-03l01
URBROJ: 332-01 -00 12-21 -32

ede je jednoglasno dalo suglasnost na prijedlog Statuta o izmjenama
Statuta Agencije za strukovno obrazovanje i obrazovanje odraslih i
prethodnu suglasnost u MZO.
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